
PROTOKÓL NR XVIII/20l6

z przebiegu XVIII sesji Rady Miejskiej w Choszcznie,
która odbyla sie 26 wrzesnia 2016 r. w Osrodku Sportowo - Wypoczynkowym w

Choszcznie.

W sesji uczestniczylo 20 radnych. Sklad ustawowy Rady - 21 osób.
Nieobecna radna Teresa Kasior.

Porzadek sesji.
1. Otwarcie obrad.

2. Przyjecie protokolów z XVI i XVII sesji Rady Miejskiej.
3. Rozpatrzenie projektów i podjecie uchwal:

- druk nr 152 w sprawie nadania nazwy ulicy w Choszcznie (Klonowa),
- druk nr 153 w sprawie nadania nazwy ulicy w Choszcznie (Jodlowa),
- druk nr 154 w sprawie nadania nazwy ulicy w Choszcznie (Brzozowa),
- druk nr 155 w sprawie nadania nazwy ulicy w Choszcznie (Grafitowa),
- druk nr 156 w sprawie podwyzszenia kapitalu zakladowego spólki Miejskie
Przedsiebiorstwo Gospodarki Komunalnej Sp. z 0.0. w Choszcznie ul. Wolnosci 26.

4. Informacja Burmistrza Choszczna z przebiegu wykonania budzetu Gminy Choszczno
za I pólrocze 2016 r.

5. Sprawozdanie Burmistrza z pracy miedzy sesjami i wykonania uchwal Rady
Miejskiej.

6. Interpelacje i zapytania radnych.
7. Wolne wnioski i informacje.
8. Zakonczenie obrad.

Przebieg sesji:
Ad 1. P. Boguslaw Szymanski Przewodniczacy Rady Miejskiej w Choszcznie o godzinie
14:35 otworzyl obrady XVIII sesji Rady Miejskiej w Choszcznie.
Stwierdzil na podstawie listy obecnosci, ze w obradach uczestniczy 20 radnych, co upowaznia
Rade do podejmowania prawomocnych uchwal.
Nastepnie przywital radnych Rady Miejskiej, pana Roberta Adamczyka Burmistrza wraz z
pracownikami, zaproszonych gosci, soltysów i przewodniczacych zarzadów osiedli.
Do liczenia glosów poprosil radnego p. Kazimierz Czapiewski, który wyrazil zgode.
Zgodnie z art. 20 ust 5 ustawy o samorzadzie gminnym Przewodniczacy Rady wprowadzil do
porzadku obrad po druku 156 projekty uchwal na drukach:
- nr 157 w sprawie zmian budzetu Gminy Choszczno na rok 2016,
- nr 158 w sprawie zaciagniecia pozyczki dlugoterminowej,
- nr 159 w sprawie upowaznienia do zlozenia wniosku o dofinansowanie oraz przyjecie do
realizacji przedsiewziecia pn.: "Poprawa jakosci srodowiska miejskiego poprzez rozwój
terenów zieleni w miescie Choszczno",
- nr 160 zmieniajaca uchwale Nr XIII/I0512015 Rady Miejskiej w Choszcznie z dnia 21
grudnia 2015 r. sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej Gminy Choszczno na
lata 2016 - 2030 i poinformowal, ze druki te byly omawiane na wszystkich komisjach.
Pan Robert Adamczyk Burmistrz Choszczna zglosil wniosek o wycofanie z porzadku obrad
projekt na druku nr 155. Radni 20 glosami "za" wycofali projekt na druku nr 155 z porzadku
obrad sesji.
Ad 2. W kolejnym punkcie porzadku radni przyjeli protokoly z XVI i XVII sesji bez
odczytywania - 20 glosami "za".
Ad 3. W punkcie rozpatrywania projektów i podejmowania uchwal objasniane byly i
podejmowane uchwaly na drukach:
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- druk nr 152 w sprawie nadania nazwy ulicy w Choszcznie (Klonowa) omówil pan
Burmistrz. Dyskusji nie bylo. Radni 20 glosami "za" uchwale podjeli.
Uchwala Nr XVIII/I50/2016.

- druk nr 153 w sprawie nadania nazwy ulicy w Choszcznie (Jodlowa), omówil pan
Burmistrz. Dyskusji nie bylo. Radni 20 glosami "za" uchwale podjeli.
Uchwala Nr XVIII/151/2016.

- druk nr 154 w sprawie nadania nazwy ulicy w Choszcznie (Brzozowa), omówil pan
Burmistrz. Dyskusji nie bylo. Radni 20 glosami "za" uchwale podjeli.
Uchwala Nr XVIII/152/2016.

- druk nr 156 w sprawie podwyzszenia kapitalu zakladowego spólki Miejskie
Przedsiebiorstwo Gospodarki Komunalnej Sp. z 0.0. w Choszcznie ul. Wolnosci 26, omówil
pan Burmistrz.
W dyskusji radny Pawel Nahorski wspomnial, ze wedlug niego w przyszlej taryfie mozna
spodziewac sie podwyzki oplat za wode i scieki. Radny uwaza, ze gmina traci pieniadze bo
bedzie naliczany podatek i pyta czy plan biznesowy jest robiony i kto traci, a kto zyska.
Pan Burmistrz odpowiedzial, ze spólka jest zwalniana z podatku. Spólka musi miec majatek
aby byla wiarygodna i mogla pozyskac pieniadze na remonty i inwestycje.
Radny Pawel Nahorski zapytal czy MPGK nie moze startowac do programów
dofinansowujacych inwestycje nie majac tego majatku na stanie.
Pan Burmistrz wyjasnil, ze spólka posiadajaca wlasny majatek jest inaczej postrzegana przez
banki dla otrzymania kredytu. Wiecej dyskusji nie bylo.
Radni 19 glosami "za" przy 1 glosie "przeciwnym" uchwale podjeli.
Uchwala Nr XVIII/I53/2016.

- druk nr 157 w sprawie zmian budzetu Gminy Choszczno na rok 2016 omówil pan
Burmistrz. Dyskusji nie bylo. Radni 18 glosami "za" przy 1 glosie "wstrzymujacym sie"
jedna osoba wyszla z sali, uchwale podjeli. Uchwala Nr XVIII/155/2016.
- druk nr 158 w sprawie zaciagniecia pozyczki dlugoterminowej omówil pan Burmistrz.
Dyskusji nie bylo. Radni 20 glosami "za" uchwale podjeli. Uchwala Nr XVIII/I56/2016.
- druk nr 159 w sprawie upowaznienia do zlozenia wniosku o dofinansowanie oraz przyjecie
do realizacji przedsiewziecia pn.: "Poprawa jakosci srodowiska miejskiego poprzez rozwój
terenów zieleni w miescie Choszczno" omówil pan Burmistrz. Dyskusji nie bylo. Radni 20
glosami "za" uchwale podjeli. Uchwala Nr XVIII/154/2016.
- druk nr 160 zmieniajaca uchwale Nr XlIII 10512015 Rady Miejskiej w Choszcznie z dnia 21
grudnia 2015 r. sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej Gminy Choszczno na
lata 2016 - 2030 omówil pan Burmistrz. Dyskusji nie bylo. Radni 19 glosami "za" przy 1
glosie "wstrzymujacym sie" uchwale podjeli. Uchwala Nr XVIII/157/2016.
Ad 4. Informacja Burmistrza Choszczna z przebiegu wykonania budzetu Gminy Choszczno
za I pólrocze 2016 r. Dyskusji ani uwag nie bylo.
Ad 5. Sprawozdanie Burmistrza z pracy miedzy sesjami i wykonania uchwal Rady Miejskiej
radni przyjeli bez uwag.
Ad 6. Interpelacje i zapytania radnych.
Radny Stefan Szemlij zapytal o droge na odcinku Rzeczki a Suliszewem nie ma pasa
rozdzielajacego. Pan Burmistrz odpowiedzial, ze dowie sie z jakiego powodu nie zostal
namalowany pas.
Ad 7. Wolne wnioski i informacje. Pan Przewodniczacy Rady odczytal informacje od
Burmistrza na temat oswiadczen majatkowych pracowników samorzadowych. Wiecej
informacji nie bylo.
Ad 8. Wobec wyczerpania porzadku obrad p. Boguslaw Szymanski Przewodniczacy Rady
Miejskiej w Choszcznie zamknal obrady XVIII sesji Rady Miejskiej w Choszcznie dziekujac
wszystkim za udzial. Sesje zakonczono o godzinie 15:05.
Protokolowala Anna Fic- Lasowska.
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